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      Аннотация

    
        
          The master's thesis "About Slavs in Asia minor, in Africa and in Spain" of the largest Russian Slavist Vladimir Ivanovich Lamansky (1833-1914), published in 1859 and defended in 1860 is considered.it is Shown that in V. I. Lamansky's work for the first time the history of Slavic peoples was considered from Slavophile positions. Lamansky not only raised new scientific questions and formulated hypotheses, but also implemented in his research a non-Eurocentric point of view on history. In his book he proceeded from the ideas of Slavic unity, common Slavic languages and historical destinies of Slavic peoples.
        

        
          Рассмотрена магистерская диссертация "О славянах в Малой Азии, в Африке и в Испании" крупнейшего отечественного слависта Владимира Ивановича Ламанского (1833–1914), опубликованная в 1859 г. и защищенная в 1860 г. Показано, что в работе В. И. Ламанского впервые история славянских народов была рассмотрена со славянофильских позиций. Ламанский не только поставил новые научные вопросы и сформулировал гипотезы, но и реализовал в своем исследовании неевропоцентрическую точку зрения на историю. В своей работе он исходил из идей славянского единства, общности славянских языков и исторических судеб славянских народов.
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